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博碩士學位考試實施辦法

Ming Chi University of Technology

Guidelines for Implementation of Doctoral and Master’s Degree Examination

91.12.17教務會議制定

112.2.7教務會議修訂

Established by the Academic Council Meeting on 2002.12.17
Amended by the Academic Council Meeting on 2023.2.7
第一條  本辦法依大學法及其施行細則、學位授予法與本校學則訂定之。
Article 1
The “Guidelines for Implementation of Doctoral and Master’s Degree Examination” (hereinafter called these “Guidelines”) is established in accordance with the University Act, Enforcement Rules of the University Act, Degree Conferral Act, Enforcement Rules of the Degree Conferral Act, and the relevant MCUT regulations.
第二條  研究生符合下列各項規定者，得申請博士學位考試或碩士學位考試：
一、申請博士學位考試之資格如下：

（一）修業滿三學期以上。
（二）符合系（含所、學程）修業規定，於當學期可修畢規定應修科目與學分（不含論文學分）。
（三）通過博士學位候選人資格考核者。
（四）已完成論文初稿者。
（五）提出指導教授同意函。

二、申請碩士學位考試之資格如下：

（一）修業滿一學期以上。

（二）符合系（含所、學程）修業規定，於當學期可修畢規定應修科目與學分（不含論文學分）。

（三）已完成論文初稿者。

（四）提出指導教授同意函。
藝術類或應用科技類碩士班，其論文得以作品、成就證明連同書面報告或以技術報告代替。
碩士班屬專業實務者，其學生碩士論文得以專業實務報告代替。
碩士班是否屬藝術類、應用科技類、專業實務類之認定基準，由各系（學位學程）提報教務會議認定。

Article 2
Graduate students meeting the following requirements may apply for the doctoral or master’s degree examination:

1.
Eligibility for doctoral degree examination:

(1) 
Completion of study for over 3 semesters.

(2)
Meeting the study requirements of the department (also graduate institute and program) and completing all required courses and credits (excluding the credits for thesis (dissertation)) in that semester.

(3)
Passing the doctoral qualifying examination.

(4)
Completion of the first draft of the thesis (dissertation).

(5)
Submission of the supervisor’s (advisor) approval.

2.
Eligibility for master’s degree examination:

(1)
Completion of study for over 1 semester.

(2)
Meeting the study requirements of the department (also graduate institute and program) and completing all required courses and credits (excluding the credits for dissertation (thesis)) in that semester.

(3)
Completion of the first draft of the dissertation (thesis).

(4)
Submission of the supervisor’s (advisor) approval.

For master’s programs of fine arts or applied technology, the dissertation (thesis) may be replaced by a work, certification of achievement with a written report, or technical report.
For master’s programs of professional practice, the dissertation (thesis) may be replaced by a professional practice report.
Departments (degree programs) shall submit the criteria for determining the category of master’s programs, e.g. fine arts, applied technology, or professional practice, to the Academic Council Meeting for determination.

第三條  研究生申請博碩士學位考試，應依照各系（學位學程）規定時間內提出申請，並備妥各系（學位學程）規定之各項文件，經指導教授及所屬系（學位學程）主任同意後辦理。

Article 3
Graduate students shall apply for the degree examination according to the schedule of respect departments (degree programs) and prepare the documents required by respect departments (degree programs). Students shall obtain the approval of supervisors (advisors) and the chair of respective departments (degree programs) before application.
第四條  博碩士學位考試委員會，應依下列規定組織之：
一、研究生學位考試，碩士學位考試委員三至五人（含校外委員），其中校外委員須三分之一（含）以上，博士學位考試委員五至九人（含校外委員），其中校外委員須三分之二（含）以上，其中校外委員名額由各系（學位學程）訂定。考試委員由校長依據各系推薦名單遴聘，並由系（學位學程）主任指定一人為召集人，指導教授為當然委員。
二、碩士學位考試委員，應對修讀碩士學生之研究領域(論文、作品、成就證明連同書面告、技術報告或專業實務報告)有專門研究外，並應具備下列資格之一：

（一）現任或曾任教授、副教授、助理教授資格者。
（二）現任或曾任中央研究院院士、中央研究院研究員、副研究員、助研究員者。
（三）獲有博士學位，在學術上著有成就者。
（四）研究領域屬於稀少性、特殊性學科或屬專業實務，且在學術或專業上著有成就者。
（五）本款第三目、第四目之提聘資格認定標準，由各系務會議或學程事務會議定之。
三、博士學位考試委員，應對博士學位候選人之研究領域有專門研究外，並應具備下列資格之一：

（一）現任或曾任教授、副教授資格者。

（二）現任或曾任中央研究院院士、中央研究院研究員、副研究員者。

（三）獲有博士學位，在學術上著有成就者。
（四）研究領域屬於稀少性或特殊性學科，且在學術或專業上著有成就者。
（五）本款第三目、第四目之提聘資格認定標準，由各系務會議或學程事務會議定之。
四、本校兼任教師得為校外委員。

Article 4
The doctoral or master’s degree examination committee shall be formed according to the following requirements:
1. 
The master’s degree examination committee shall be formed with 3–5 members (including external members). Among them, external committee members must be one-third or more. The doctoral degree examination committee shall be formed with 5–9 members (including external members). Among them, external committee members must be two-third or more. The number of external members shall be determined by respective departments (degree programs). The president shall select committee members from the recommendation list. The department (degree program) chair shall assign one member as the convener. The supervisor (advisor) shall be the ex officio member.
2.
Besides specializing in the area of research (dissertation (thesis), work, certification of achievement with a written report, technical report, or professional practice report), members of the master’s degree examination committee shall meet one of the following qualifications:
(1) 
A current or former professor, associate professor, or assistant professor.
(2) 
A current or former academician, research fellow, associate research fellow, or assistant research fellow of Academia Sinica.
(3) 
Holding a doctorate with eminent academic achievements.
(4) 
Expertise in an unusual or highly specialized academic research field or professional practice field with eminent academic or professional achievements.
(5) 
The criteria for determining the qualifications referred to in items 3 and 4 of this subparagraph shall be set at department affairs meeting or program affairs meeting.

3.
Besides specializing in the doctoral candidate’s area of research, members of the doctoral degree examination committee shall meet one of the following qualifications:
(1) 
A current or former professor or associate professor.
(2) 
A current or former academician, research fellow, or associate research fellow of Academia Sinica.
(3) 
Holding a doctorate with eminent academic achievements.
(4) 
Expertise in an unusual or highly specialized academic research field with eminent academic or professional achievements.
(5) 
The criteria for determining the qualifications referred to in items 3 and 4 of this subparagraph shall be set at department affairs meeting or program affairs meeting.

4.
Part-time academic staff of MCUT may be external committee members.
第五條  辦理學位考試，應符合下列規定：
一、博碩士生申請學位考試核准後，應檢具繕印之學位論文初稿與摘要（繳交實際需要之份數），送請所屬系（學位學程）審查符合規定後，擇期辦理有關學位考試事宜。考試方式，以口試行之，必要時得舉行筆試或在實驗室舉行實驗考試。
二、學位考試之評分標準，由各系（學位學程）訂定，成績以B-為及格，A+為滿分，以出席委員評定分數平均決定之。但博碩士學位考試有二分之一（含）以上委員評定為不及格者，以不及格論。
三、考試委員應親自出席委員會，不得委託他人為代表。博碩士學位考試委員會，至少應有第四條第一款所規定最低委員人數出席，始得舉行。
四、學位考試時，必須評定成績，評定以一次為限；考試委員未評定成績者，該考試委員以視同未出席委員會方式處理。
五、學位考試成績不及格，其修業期間尚未屆滿者，得於次學期以後重考，重考以一次為限；重考成績仍不及格者，應令退學。
六、已於國內、境外取得學位之論文、作品、成就證明、書面報告、技術報告或專業實務報告，不得作為第二條之論文、作品、成就證明、書面報告、技術報告或專業實務報告。但國內學校經由學術合作，與境外學校共同指導論文，並分別授予學位者，不在此限。
七、為維持學位考試之公正性，研究生、指導教授及學位考試委員應迴避下列之關係：

（一）配偶、前配偶、四親等內之血親或三親等內之姻親關係。
（二）指導教授與校外學位考試委員為直屬長官與下屬關係(3年內)。

（三）指導教授與校外學位考試委員為學位論文指導關係(5年內)。

（四）校外學位考試委員目前正接受指導教授計畫補助或委託。
（五）指導教授與校外學位考試委員曾共同發表學術論文、專利及承接計畫(3年內)。

情況特殊無法迴避者，專案說明簽請學校核定。

Article 5
A degree examination shall meet the following requirements:
1.
After the approval of the degree examination, a doctoral candidate shall submit the first draft and abstract of their thesis (dissertation) (in the required copies) to the department (degree program) for evaluation. After passing the evaluation, the degree examination shall be scheduled. Degree examinations are conducted orally. A pen-and-paper test or lab test may be arranged as necessary.
2.
Each department (degree program) shall set the scoring criteria for the degree examination, provided that B- is the pass grade and A+ represents full marks. The final score shall be the average of all scores given by the committee members. However, a candidate is failed when the score of one half or more committee members is below the pass grade.
3.
Examination committee members shall attend the examination in person, and no representative will be accepted. The quorum as stipulated in Article 4, subparagraph 1, shall be met before a doctoral or master’s degree examination shall be held.
4.
All examination committee members shall score the candidate for only one time in the degree examination. Failure to score the candidate shall be deemed as absence from the examination committee.
5.
Candidates failed in the degree examination before the expiration of program study may resit the degree examination in the next semester. Candidates are allowed to resit a degree examination for one time. Candidates failed in the second attempt will face a forced withdrawal.
6.
The dissertation/thesis, work, certification of achievements, written report, technical report, or professional practice report for obtaining a degree onshore and offshore shall not be used as the dissertation/thesis, work, certification of achievements, written report, technical report, or professional practice report as stipulated in Article 2, except for joint or dual degree programs through academic collaboration between a domestic school and an offshore school, and degrees are conferred separately.
7.
To maintain the fairness of the degree examination, graduate students, supervisor (advisor), and members of the degree examination committee should abstain from the following relationships:
(1) Spouse, former spouse, relatives within fourth degree by consanguinity, or relatives within third degree by affiliation.

(2) The supervisor (advisor) and the external member of the examination committee have a direct superior-subordinate relationship (within the past 3 years).

(3) The supervisor (advisor) and the external member of the examination committee have a supervisory relationship for the thesis (within the past 5 years).

(4) The external member of the examination committee is currently receiving project funding or commission from the supervisor (advisor).

(5) The supervisor (advisor) and the external member of the examination committee have jointly published academic papers, obtained patents, or collaborated on projects (within the past 3 years).

    In special circumstances where avoidance of the above relationships is not possible, submit a project description for school's approval.
第六條  為確保學位論文品質，各系（學位學程）應建立下列機制：
一、論文符合學術倫理。學位論文須經論文檢測系統進行比對後，論文相似度比對報告須低於30%，檢具「無違反學術倫理聲明書」（表號：A032160104），始得提出論文考試申請。
二、論文題目之選定應與系（學位學程）專業領域相符。碩士研究生應於就讀第二學期結束前、博士研究生應於就讀第四學期結束前，向系（學位學程）申請論文題目審查，並送交系級會議審核，相關審查機制由各系（學位學程）訂定。
三、學位論文計畫審查。學位論文考試前，應先行針對學位論文計畫進行審查，審查型式以比照學位論文考試為原則，相關審查機制由各系（學位學程）訂定。
四、學位論文內容與專業領域相符。論文考試時應請所有論文考試委員進行檢核（表號：A032160204），並將檢核結果送交系級會議審核，審核結果如不符專業領域，應取消該次論文考試。各系（學位學程）應自訂學位論文與專業領域不相符的課責機制，例如限制指導學生數等措施。
五、學位論文應以公開為原則，若論文或著作需延後公開。研究生須檢附相關證明文件，經系級會議審查通過後，始得於學位論文（專業實務報告）延後公開申請書中勾選延後公開。
六、學位論文與專業相符有疑義時之處理機制。教務處於受理檢舉案後一週內，應通知被檢舉人所屬系（學位學程），該系（學位學程）應於收件後一個月內組成與召開審查委員會，審查委員會包含至少2名校外專業領域之專家委員。將審議結果與會議記錄送教務處備查，並由教務處以書面通知檢舉人、被檢舉人與其論文指導教授。
Article 6
To ensure dissertation and thesis quality, each department (degree program) shall establish the following mechanisms:

1.
Compliance with academic integrity. After screening the dissertation or thesis with the plagiarism checker, the similarity must be below 30%. The “Academic Ethics Statement” (Form: A032160104) shall be submitted before handing out the dissertation or thesis to apply for the degree examination.
2.
Consistency between dissertation or thesis title and the department (degree program)’s area of specialization shall be confirmed. Before the end of the second semester or the end of the fourth semester, students of a master’s program or doctoral program shall apply for the dissertation or thesis title evaluation to the department (degree program) and submit the title to the department meeting for evaluation. Each department (degree program) shall establish their own evaluation mechanisms.

3.
Thesis Proposal Review. Before the thesis examination, a review of the thesis proposal should be conducted. The review format is based on the principles applied to the thesis examination. The relevant review mechanisms are to be established by each department (degree program).
4.
Consistency between the contents of dissertation or thesis and professional field. Before the degree examination, candidates shall ask all members of the examination committee to check (Form: A032160204) the dissertation or thesis and deliver the checking results to the department meeting for evaluation. If the contents of dissertation or thesis are inconsistent with the professional field, the degree examination shall be cancelled. Each department (degree program) shall establish its own accountability mechanism for inconsistency between the dissertation or thesis and professional field, such as limiting the number of students for supervision.
5.
A dissertation or thesis shall be disclosed to the public. When a deferred disclosure of the dissertation or thesis or work is needed, candidates shall submit the relevant documents of proof to apply for a deferred disclosure to the department. Candidates shall only defer the disclosure of their dissertations or theses (professional practice reports) with the approval of the department meeting.
6.
Mechanisms for handling doubts about consistency between the dissertation or thesis and professional field after receiving a report, the Office of Academic Affairs shall notify the department (degree program) of the accused within one week. After receiving the notice, the department (degree program) of the accused shall form an evaluation committee and hold a committee meeting within one month. The evaluation committee shall be formed with at least two external experts in the professional field. The evaluation results and meeting minutes shall be reported to the Office of Academic Affairs for recordation. The informer, the accused and his or her supervisor (advisor) shall be informed of the results in writing by the Office of Academic Affairs.
第七條  學位考試每學期舉行一次，其日程由各系（學位學程）訂定，惟至遲應於學期結束（每學期為一月三十一日、第二學期為七月三十一日）前。學位考試須在規定修業期限內舉行，得於資格考核同一學期內舉行。
各系（學位學程）應於學位考試舉行後，將學位考試成績至遲於學期結束前送達教務處登錄。博碩士生應於規定之期限內繳交附有考試委員簽字同意之論文，並同時完成離校手續，其期限第一學期為二月底、第二學期為八月底。未依前項期限繳交學位考試成績、論文或辦理離校手續且未達修業最高年限者，該次學位考試舉行予以計算，但次學期仍應註冊，研究生將欲畢業之學期向系（學位學程）提出畢業申請，再由系（學位學程）繳交研究生論文口試評分總表，並於該學期繳交論文最後期限前繳交，屬該學期畢業。至修業最高年限屆滿時仍未繳學位考試成績、論文或未辦理離校手續者，該學位考試以不及格論，並依規定退學。

Article 7
A degree examination shall be held once each semester. The schedule shall be determined by each department (degree program). However, the examination shall be held by the end of the semester (January 31 for semester 1 and July 31 for semester 2).
The degree examination shall be held within the expected program length and may be held in the same semester of the qualifying examination.

After a degree examination, each department (degree program) shall deliver the examination results to the Office of Academic Affairs by the end of the semester. Graduate students shall submit their dissertations or theses signed by the members of the examination committee by the time limit and complete the graduation procedure. The time limit shall be the end of February for semester 1 and the end of August for semester 2. For failure to submit the results of degree examination and dissertation or thesis or complete the graduation procedure by the said time limits within the expected program length, the degree examination shall still be accepted, provided that students shall proceed with registration in the next semester. Graduate students shall apply for graduation to the department (degree program) for the semester they wish to graduate for the department (degree program) to hand out the degree examination score sheet. Students shall hand in their dissertations or theses by the deadline in order to graduate in that semester. Students failing to submit the results of degree examination and dissertation or thesis or complete the graduation procedure by the expiration of the expected program length shall be considered as being failed in the degree examination and shall withdraw from school according to the regulations.
第八條  已申請學位考試之碩士生，若因學生個人因素無法於該學期內完成學位考試，應於第六條所規定學期結束日之前報請學校撤銷該學期學位考試之申請。逾期未撤銷亦未舉行考試者，以一次不及格論。

Article 8
After applying for a degree examination, students of master’s programs unable to complete the degree examination within the semester shall apply for cancellation of the degree examination by the end of semester as stated in Article 6. Failure to cancel the degree examination shall be considered as a failure in the degree examination.
第九條  研究生應於規定之期限內繳交以下資料，並同時完成離校手續：
一、完成上傳學位論文（專業實務）電子檔及明志科技大學博碩士論文電子檔案上網授權書掃描檔於「明志科技大學博碩士論文系統」。
二、繳交論文精裝本二冊及博碩士論文電子檔案上網授權書正本二張。一張標示「明志科技大學博碩士論文電子檔案上網授權書」、一張標示「國家圖書館博碩士論文電子檔案上網授權書」(代寄至國家圖書館保存)。
三、學位論文若因涉及機密、專利事項或依法不得提供等特殊情形，而有延後公開需求者，須繳交學位論文延後公開申請書及證明文件，並經本校認定後，得不予提供或於一定期間內不為提供。

Article 9
Graduate students shall submit the following data and complete the graduation procedure by the time limit.
1.
Completion of uploading the electronic file of the dissertation or thesis (professional practice) and the scan file of the Dissertation & Thesis Authorization Form to Post Digital Copy Online to the MCUT Thesis System.
2.
Submission of two hardback copies of the dissertation or thesis and two original copies of the Dissertation & Thesis Authorization Form to Post Digital Copy Online. One copy shall be titled “Dissertation & Thesis Authorization Form to Post Digital Copy Online to MCUT” and the other copy shall be titled “Dissertation & Thesis Authorization Form to Post Digital Copy Online to the National Central Library” (deliver to the National Library for retention)
3.
If it is necessary to defer the disclosure of a dissertation or thesis containing confidential information or patent matters or not permitted for provision by law, students shall submit the Application for Deferred Disclosure of Dissertation or Thesis and documents of proof. After verification by MCUT, this dissertation or thesis will not be provided or not provided for a specific period of time.
第十條  對於已授予之學位，如發現論文、作品、成就證明、書面報告、技術報告或專業實務報告有造假、變造抄襲、代寫或其他舞弊情事，經調查屬實者，予以撤銷，公告註銷其已發之學位證書，並通知當事人繳還該學位證書，並將撤銷與註銷事項，通知其他大專校院及相關機關（構）。其有違反其他法令者，並另依相關法令辦理。

Article 10
After degree conferral, if falsification, fabrication, plagiarism, ghostwriting, or other forms of fraud is found in the dissertation or thesis, works, certification of achievements, written reports, technical reports, or professional practice reports, the degree shall be cancelled, the degree certificate shall be revoked through public announcement, and the party concerned shall be requested to return the degree certificate after verification. The cancellation and revocation shall be notified to all colleges and universities and relevant agencies (institutions). Legal actions shall be taken for breaking the law.
第十一條  本辦法經教務會議通過，陳請校長核定後公告實施，並報請教育部備查，修正時亦同。

Article 11
These Regulations shall be promulgated and implemented after the passage of the Academic Council Meeting and the approval of the president and reported to MOE for recordation. The same shall apply to the amendments hereto.
無違反學術倫理聲明書
立聲明書人            ，就讀明志科技大學                  系（學位學程）。於撰寫論文                                期間，業經指導教授指示：絕不可造假、變造、抄襲、代寫或其他舞弊情事，並已獲知造假、變造、抄襲、代寫或其他舞弊情事之定義。因此，凡引述他人之觀點及圖表，本人皆在論文詳實註明出處，絕未涉及造假、變造、抄襲、代寫或其他舞弊情事等違反學術倫理之情事。如有違反，本人除願意負起法律責任，須無條件同意由教育部及明志科技大學註銷本人之碩（博）士學位，絕無異議。特此聲明。
本人已確實在口試前，使用本校圖書資訊中心「論文原創性比對系統」軟體檢核論文內容，已提出附件檢核結果，並經指導教授檢核確認無違反學術倫理情事。

	比對結果
	比對排除項目

	總相似度（請填寫百分比）：           %

可就總相似度或單篇相似度進行說明：            
比對時間：           年           月        日
	□無需排除比對
□已排除論文目錄

□已排除參考文獻

	論文是否造假、變造、抄襲、代寫或其他舞弊情事自我檢核

□未有「欺騙」及他人代寫之情事

□非「拼湊」而產生（文句非僅由多種來源直接組合而成）。

□若有引用，已適當註明來源。

□若直接引用，已適當使用引號。
□論文相似度比對結果無違反學術倫理之其他說明：

聲明人（申請學生簽名）：                 
聯絡電話：                     
聯絡地址：                                                  

	已查核論文是否造假、變造、抄襲、代寫或其他舞弊情事
□已查核未有「欺騙」及他人代寫之情事

□已查核非「拼湊」而產生（文句非僅由多種來源直接組合而成）。

□已查核若有引用，已適當註明來源。

□已查核若直接引用，已適當使用引號。

□已查核論文相似度-「相似來源及原文比對結果」無違反學術倫理情事。
指導教授簽名：                  

指導教授手機號碼：                       中華民國     年   月    日


表號：A032160104

Academic Ethics Statement

I declare that the texts, citations, charts, figures, illustrations, and pictures contained in the thesis/dissertation titled _________________________________ have no forgery, alteration, plagiarism, ghostwriting, or other violations of academic ethics. I accept legal liability for forgery, alteration, plagiarism, ghostwriting, or other violations of academic ethics, and understand that the Master/Doctoral Degree granted to me by the Ministry of Education (Taiwan) and Ming Chi University of Technology will be revoked if any of the said misconduct is confirmed true.

I verify that the thesis has been checked for plagiarism through Turnitin Plagiarism Checking Software provided by the library of Ming Chi University of Technology, and the attached result is submitted after being reviewed by the advisor who confirmed that no academic breaches were found in the thesis/dissertation before the oral defense.

	Comparison Result
	Items Excluded for Comparison

	Overall Similarity(%)：__________%

Describe the overall similarity or single chapter similarity：_______________________________  

Comparison Date：_____________ (YYYY/MM/DD)
	□ No

□ Table of Contents

□ References


□ I did not hire any ghostwriter or use any dishonest means to complete my work.

	□ I did not only copy and paste different people’s sentences to create my own to complete my work.

□ I have provided all the references that I cited in my work.
□ I have followed the relevant thesis formatting requirements for any direct quotes from literature sources.

□ Other explanations for the result of the similarity comparison:

Declarant(signature)：_______________________

Tel.：______________

Address：__________________________________

	I have verified that this thesis/dissertation has no forgery, alteration, plagiarism, ghostwriting, or other violations of academic ethics.

□ I have verified that the advisee did not hire any ghostwriter or use any dishonest means to complete his/her work.

□ I have verified that the advisee did not only copy and paste different people’s sentences to create his/her own to complete the work.

□ I have verified that the advisee has provided all the references that he/she cited in the work.

□ I have verified that the advisee has followed the relevant thesis formatting requirements for any direct quotes from literature sources.

□ I have verified that the plagiarism check found no violations of academic ethics.

Advisor(signature)：_______________________

Tel.：__________________          

Date：_____________ (YYYY/MM/DD)
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明志科技大學學位論文專業符合檢核表

MCUT Relevance of Thesis to Major Checklist

	系學位學程
	

	學號
	
	姓名
	

	論文題目
	中文：                                                 
英文：                                                 

	論文主題與內容符合專業程度說明
	

	申請學生簽名：                                                       
聯絡電話：                                                       
E-MAIL：                                                       
中華民國    年    月   日

	□符合專業領域

□不符合專業領域

指導教授簽名：                     手機號碼：                     
中華民國    年    月   日

	檢核機制

	委員1：□符合專業領域        □不符合專業領域；委員簽名：          
委員2：□符合專業領域        □不符合專業領域；委員簽名：          
委員3：□符合專業領域        □不符合專業領域；委員簽名：          

	系（學位學程）會議審核

	經        年      學期第     次            系（學位學程）級會議審查

其論文內容與專業領域□符  合□不符合

                     系（學位學程）主任（簽名）：                   

中華民國     年       月       日

＊需檢附系（學位學程）級會議記錄相關佐證資料


表號：A032160204
MCUT Relevance of Thesis/Dissertation to Major Checklist

	Department/Program
	

	Student ID
	
	Name
	

	Thesis/Dissertation Title
	Chinese：

English：

	Description of relevance of your thesis/dissertation topic to your major
	

	Student(signature)：______________________

Tel.：_______________

EMAIL：___________________________

Date：_____________ (YYYY/MM/DD) 

	□ Relevant

□ Irrelevant

Advisor(signature)：______________________

Tel：_______________

Date：______________ (YYYY/MM/DD)

	Verification by the Oral Defense Committee

	Member 1：□ Relevant     Signature：______________________

Member 1：□ Irrelevant  

Member 2：□ Relevant     Signature：______________________

Member 1：□ Irrelevant

Member 3：□ Relevant     Signature：______________________

Member 1：□ Irrelevant 

	Verification by Department/Program Affairs Committee

	After being examined by the Department/Program Affairs Committee, the topic of this thesis/dissertation is:

□ relevant to major.

□ irrelevant to major.

Committee Date：_____________ (YYYY/MM/DD)

Chairperson：______________________

Date：_____________ (YYYY/MM/DD)

＊Attachments of Department/Program Affairs Committee records are required.
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